

[Texte]

in particular, with the former Liberal government of Nova Scotia, and I am under the—that it is binding on this new government in Nova Scotia. How much has been spent under that agreement to date? And when is the deadline on that agreement? When does it end for highways? And under that agreement, did they specify road improvement on specific areas of 101, 103—of the 100 series, that would be done in the three years?

Mr. Lang: It was a three-year agreement, and it will in fact in the case of Nova Scotia likely be completed in the three-year period. In some cases there will be an overlap. The agreements did develop road-by-road agreement and annual expenditures.

I am not sure whether we have the annual expenditure here. Mr. Giroux believes he has it.

The Chairman: Mr. Giroux.

Mr. Giroux: Again, it is the same situation, Mr. Chairman. We do not have this year; 1978-79 is the first year of the agreement. We do not have the final bills all in because they come in at the end of the year.

Miss Campbell: Perhaps I could get a status report, that could be sent to me as well.

Mr. Giroux: We can include that, and if you want some information on highways, we have all of that here.

Miss Campbell: And whether or not in that status report—if anybody else is interested you can circulate it—but whether or not there were designated areas of the 100 series definite within a three-year period. I would like to go on to the Dominion Atlantic Railway.

The Chairman: I am sorry, Miss Campbell, the room is being occupied at 11 o'clock and they are waiting outside. So for courtesy could you hold it to the next meeting and come back with the questioning?

Miss Campbell: I will continue then.

The Chairman: In regards to the motion, we are having some procedural difficulties in deciding whether it is in order. So I will reserve the decision until the next meeting which will be, I believe, next Thursday at 3.30 p.m.

I would like to thank the Minister and his officials for appearing before us again this morning. This Committee is adjourned to the call of the Chair.

[Traduction]

libéral de Nouvelle-Écosse, qui doit lier le nouveau gouvernement, n'est-ce pas? Combien a-t-on dépensé jusqu'ici aux termes de cet accord? Et quand arrive-t-il à échéance? Je parle des routes. D'autre part, l'accord précisait-il l'amélioration de routes dans certains secteurs précis 101, 103, de la série 100, à réaliser au cours des trois ans?

M. Lang: Il s'agissait en effet d'un accord de trois ans qui, dans le cas de la Nouvelle-Écosse, devrait arriver à échéance en trois ans. Dans certains cas, la période se prolongera. Aux termes de ces accords, on a signé certaines ententes individuelles selon les routes, prévoyant des dépenses annuelles.

Je ne suis pas certain que nous ayons ici le montant en question. M. Giroux croit l'avoir.

Le président: Monsieur Giroux.

M. Giroux: Là encore, c'est la même situation, monsieur le président. Nous n'avons pas cette année; 1978-1979 est la première année de l'accord. Nous n'avons pas reçu les dernières factures car elles ne sont envoyées qu'à la fin de l'année.

Mlle Campbell: Peut-être alors pourrait-on nous fournir également un rapport intérimaire là-dessus?

M. Giroux: Certainement, et si vous désirez certains renseignements sur les routes, nous avons tout cela ici.

Mlle Campbell: Et vous indiquerez d'autre part si—au cas où cela intéresse d'autres on pourra le faire circuler—certains secteurs de la série 100 avaient été désignés pour cette période de trois ans. J'aimerais maintenant passer au Chemin de fer Dominion Atlantic.

Le président: Je suis désolé, mademoiselle Campbell, la salle est prise à 11 h 00 et ils attendent à l'extérieur. Pourriez-vous donc réserver cette question pour la prochaine réunion?

Mlle Campbell: D'accord.

Le président: Pour ce qui est de la proposition de tout à l'heure, elle pose quelques difficultés de procédure. Je réserve donc ma décision sur sa recevabilité jusqu'à la prochaine séance que nous tiendrons, si je m'abuse, jeudi prochain à 15 h 30.

Je remercie le ministre et ses fonctionnaires d'avoir à nouveau comparu ce matin. La séance est levée.